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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok feltenn i

Dr. Trócsányi Lászl ó

igazságügyi miniszter úrna k

„Megvizsgálták-e már a DRB Bank károsultjainak ügyét? ”

címmel . Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért tőle, mert a jogrendsze r
koherenciájával kapcsolatos kérdésem vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszter Ú r
illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Törvényalkotási bizottság május 11-i ülésen Völner Pál államtitkár úr arra tett ígéretet a z
Igazságügyi Minisztérium részéről, hogy megvizsgálják a DRB Bank hitelkárosultjaina k
azon igényét, amelyet az elmúlt év folyamán mind a károsultak, mind jómagam is töb b
alkalommal jeleztem a Kormány illetékes képvisel ő i felé. Államtitkár úr arra is ígéretet tett ,
hogy amennyiben „valós a probléma” akkor a „következ ő módosításnál” a kormányzat
megvizsgálja a kérdést, foglalkoznak és vele orvosolják azt .

Az érintett károsultak helyzete semmiben sem különbözik azon devizahitelesek helyzetétő l ,
akiket a bank — jelen esetben a DRB Bank — tisztességtelen módon károsított meg : a bank
tisztességtelenül vont el összegeket lakáscélú devizahitelek visszafizetésénél, amelyr ő l
elismervényük is van az ügyfeleknek a felszámolótól, azonban a brókerbotrányo k
folyományaként ez az összeg soha nem került megtérítésre, figyelemmel az anyacég, a
Buda-Cash felszámolására . Míg tehát az állam külön törvénnyel biztosítani kívánta, hogy a
tisztességtelen módon megkárosított valamennyi devizahiteles visszakapja a t ő le jogtalanul
elvont összeget, addig ez a szabály nem tudott érvényesülni a DRB Bank károsultja i
esetében, mert a bankot magával rántotta az id ő közben kirobbant Buda-Cash botrány .

Abból a célból, hogy a károsultak között az állam ne alkalmazzon negatív diszkriminációt ,
fontosnak tartom a DRB Bank ügyfelei ügyének mihamarabbi rendezését. Erre való
tekintettel arra kérem, hogy válaszoljon az alábbi kérdésekre :



1. Igéretéhez híven megvizsgálta-e már a minisztérium a DRB Ban k
károsultjainak igényét? H igen, kérem, hogy válaszában szíveskedjen kitérni a z
eddig megtett intézkedések ismertetésére is! Ha még nem, miért?

2. Amennyiben már megvizsgálta, jogosnak tartja-e a károsultak igényét ?

3. Mikor és milyen formában kíván a Kormány számára el őterjesztést tenni a
tisztességtelenül elvont vagyon megtérítése ügyében ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2017 . május 29 .

Dr. Tóth Bertala n

országgyűlési képviselő
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